

Verslag van de vergadering van de commissie Sociaal Domein, gehouden op 11 september 2018
in de

Aanwezig:

De heer A. van Berlo	plv. lid
Mevrouw H.M.F.C. van Delden	lid
De heer J.A.J. Leenders	lid
De heer M.H.A. Tijssen	lid
Mevrouw N.A.J.M. Verhoeven	lid
Mevrouw Y.S.D. van Wijk	lid
Mevrouw V.T.J.A. van Schaijk	plv. voorzitter
De heer J.H.C.M. Briels	wethouder
Mevrouw M.C. Slaets	wethouder
De heer J.N.F. van den Berg	plv. griffier

Afwezig:

De heer M.L.M. van Heijnsbergen	griffier
De heer F.P.A.C. van Zeeland	voorzitter
Mevrouw P.E.H.M. Staal	lid

1. Opening.

De voorzitter heet iedereen welkom. Ze geeft aan dat de heer van Zeeland heeft zich afgemeld evenals mevrouw Staal die wordt vervangen door heer van Berlo.

De leden krijgen nog een korte toelichting op de uitgereikte nieuwe toegangsbadges.

2. Vaststelling van de agenda

De agenda wordt conform vastgesteld.

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 3 juli 2018

Besluitenlijst:

Wethouder Briels merkt naar aanleiding van de besluitenlijst op dat wat betreft de huisvestingsplannen van O&U het zeker niet de bedoeling is dat er een nieuwe zaal komt van 600 tot 800 personen. Dit is niet correct verwoord in de besluitenlijst. Weliswaar wordt gekeken in hoeverre alle wensen van de gebruikers meegenomen kunnen worden, maar een zaal realiseren die vergelijkbaar is met 't Anker is niet reëel.

Met inachtneming van opmerking van wethouder Briels wordt de besluitenlijst vastgesteld.

Toezeggingenlijst:

Wethouder Briels verwijst naar een punt van 14 november 2017 inzake verantwoording financiering jeugdzorg. Naar zijn mening is dit punt afgewerkt en vraagt of dit van de lijst kan worden afgevoerd. De commissie stemt hiermee in.

4. Ingekomen stukken en mededelingen

De heer Leenders vraagt naar aanleiding van de inkoop jeugdzorg of er als iets bekend is over de inkoop en de cijfers.

Wethouder Briels zegt dat de inkoop inmiddels bekend is. De informatie hierover komt in de volgende commissievergadering terug.

De heer Leenders vraagt waar de tekorten bij het RHCE zijn ontstaan en of dit financiële consequenties heeft voor de gemeente.

Wethouder Slaets zegt dat dit een onderwerp is dat aanstaande donderdag geagendeerd staat bij de commissie Algemene Zaken.

Namens wethouder Buter stelt zij dat we de complimenten hebben ontvangen van de Provincie wat betreft de taakstelling huisvesting vergunninghouders. We lopen vóór op onze taakstelling. In het kader van jongerenparticipatie zijn we in gesprek met WoCom om te kijken of we een jongerenadviesraad kunnen samenstellen om WoCom te ondersteunen en te informeren bij wat de jeugd nodig heeft. Ook het college kan dan gebruik maken van zo'n jongerenadviesraad.

Vraag aan de commissie is om in hun achterban na te gaan of er belangstellende jongeren in de leeftijd van 18 tot 23 jaar zijn, die zich beschikbaar willen stellen voor zo'n adviesraad.

Tenslotte wijst zij op de activiteit 'Laarbeek Sportief' a.s. zondag, waarbij zij hoopt ook veel raads- en commissieleden te mogen ontmoeten.

Wethouder Briels verwijst naar het ontvangen jaarverslag toezicht kinderopvang. Hiervoor ontvangt de commissie en raad binnenkort een raadsinformatiebrief. Hij stelt dat de cijfers de indruk wekken dat Laarbeek slechter scoort dan gemiddeld. De registratie is tijdelijk niet op orde geweest, maar dit komt voort uit het droevige feit dat betrokken medewerker vorig jaar plotseling is overleden. Inmiddels is alles weer up-to-date.

Ten aanzien van de inkoop jeugdhulpverlening wordt in de Peelregio gezocht naar beheersmaatregelen. Hierover komt binnenkort ook een raadsinformatiebrief.

Ook wijst hij op een informatiebijeenkomst op 3 oktober waarvoor gemeenteraden zijn uitgenodigd en waarbij nader wordt ingegaan op dit onderwerp.

Laarbeek komt niet in aanmerking voor een bijdrage uit het fonds tekort gemeenten jeugdzorg en Wmo. Over 2016 en 2017 zouden we dan een tekort moeten hebben van meer dan € 40,- per inwoner. Gelukkig is dit niet aan de orde.

In planning is vastgelegd dat het plan sociaal domein in november/december in de raad wordt vastgesteld. Om diverse redenen plaatsvindt. Om diverse redenen wordt dat een cyclus later. Het plan komt dan op 31 jan 2019 ter vaststelling in de raad.

Wethouder Briels vraagt of de commissie belangstelling heeft en werkbezoek te brengen aan het CJG. De commissie wil hier graag gebruik van maken.

5. Presentatie Stichting Leergeld

De heer Ton Valckx, voorzitter van de stichting Leergeld verzorgt een presentatie.

Naar aanleiding van de presentatie vraagt de heer Leenders of de stichting voorheen ook al op zoek was naar meer kinderen, of pas sinds blijkt dat er nog een grote groep nog niet wordt bereikt.

De heer Valckx zegt dat de cijfers wel een trigger zijn geweest.

De heer Tijssen zegt dat de stichting de lat nu bij maximaal 130% van het minimum legt. Het verschil is wel erg groot als je daar net buiten valt.

De heer Valckx zegt dat landelijk de grens over het algemeen op 120% ligt, dus daar zitten we al ruim boven. Voor mensen die net boven de grens zitten maar wel sprake is van een schrijnende situatie wil de stichting wel 1 jaar te hulp schieten.

De voorzitter dankt de heer Valckx en zegt dat de presentatie per email aan de commissieleden beschikbaar zal worden gesteld.

6. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking

Wethouder Briels deelt mede dat er wat betreft de gemeenschappelijke regeling Peelgemeenten nog een aantal zaken spelen. Het gaat hier om beheersmaatregelen en ook inkoop. Ook loopt er een onderzoek naar het werkgeverschap van de consultants jeugd. Bekeken wordt of en hoe we tot één vorm van werkgeverschap kunnen komen. Eind september wordt uw commissie daarover nader geïnformeerd.

Verder stopt het automatiserings-en zaakstelsel See-to-go waar de consultants mee werken. We zijn nu in gesprek met een andere aanbieder. Het contract van See-to-go is door de aanbieder eenzijdig opgezegd en hebben al een claim bij dat bedrijf neergelegd.

7. Rondvraag

De heer Tijssen vraagt hoe het gaat met de super sociaal bus.

Wethouder Slaets geeft aan dat dit in de portefeuille van wethouder Buter zit en de vraag van de heer Tijssen zal schriftelijk worden beantwoord. Wethouder Briels zegt dat het college overweegt om de doelgroep voor de bus uit te gaan breiden, maar ook daar komen we schriftelijk op terug.

De heer Leenders vraagt of er nog iets gebeurt met de Leonarduskerk en hoe het gaat met het zonnepanelenproject.

Wethouder Briels zegt dat er een gesprek is geweest met het parochiebestuur en we hebben gevraagd of we het bestuur van dienst kunnen zijn met meedenken over een invulling. Als er ruimtelijk iets moet gebeuren dan staan we daar open voor. Het is in ieder geval niet de bedoeling dat de kerk verloederd.

Het zonnepanelenproject is een succes en is overschreven. Dit betekent niet dat alle mensen die gereageerd hebben ook tot contractvorming komen. Mensen blijken als alternatief gebruik te maken van de duurzaamheidslening. De aanbieder van de zonnepanelen blijkt het werk onderschat te hebben waardoor er een achterstand is opgetreden. Er wordt nu een inhaalslag gemaakt. Tenslotte wijst hij er op dat binnenkort een verzoek naar de raad komt tot aanpassing van de verordening om de termijn aan te passen. Dit vanwege de vertraagde start.

8. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering.

Aldus vastgesteld in de vergadering van 13 november 2018.

De griffier,

De voorzitter,

M.L.M. van Heijnsbergen

F.P.A.C. van Zeeland